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Van de Voorzitter

Binnen enkele weken zullen we

beginnen met het toesturen van

de vragenformulieren. Om de

kosten te beperken, zullen wij

geen gebruik maken van een

antwoordnummer, maar u vra-

gen de ingevulde enquêtefor-

mulieren zelf af te geven op een

van de aangegevenadressen bij

u in de buurt of terug te zenden

via het postbusnummer

van de Vogelwerkgroep.
Indien u de jaarvergade-

ring gaat bezoeken kunt u

ze ook dan inleveren. Na-

tuurlijk reken ik op uw

medewerking aan deze

enquête. Hopelijk wordt

het bestuur al spoedig be-

dolven onder de stapels

ingevulde formulieren. In

het belang van de vogels
en van de natuurbescher-

ming hebben wij dat er

graag voor over!

Onlangs heeft u in de

Gooi en Eemlander kun-

nen lezen dat er verder

wordt gewerkt aan de uit-

voering van een plan van

de Rijksoverheid om meer

aandacht te gaan schen-

ken aan de weidevogel-

bescherming. Met behulp

van subsidies van de Europese

Commissie, het Rijk en van de

provincies, zullen provinciale

weidevogelbeschermings-
coördinatorenworden aange-

steld voor een periode van drie

jaar. Het is de bedoeling meer

vrijwilligers voor dit werk aan te

gaan trekken en de activiteiten,

waar nodig, beter te coördine-

ren. Tevens zal er een voorlich-

tingscampagne onder de boeren

worden gestart.

In Noord-Holland en enkele an-

dere provincies was er al eerder

een begin gemaakt met de uit-

voering van het plan. Ook was

er al een landelijke coördinator

aangesteld. Voor de Provincie

Utrecht zijn er inmiddelsenkele

oriënterende besprekingen ge-

weest tussen het Stichts Land-

schap en de Vogelwacht
Utrecht. Omdat onze Vogel-

werkgroep in het Eemlandal ja-

ren zeer actief is, zijn ook wij in-

middels bij het overleg en bij de

vorming van een begeleidings-
commissie betrokken. Voor

meer informatie kunt u terecht bij

Mare van Houten (tel.: 02154-

15603).

Op 23 maart zal weer de jaar-

lijkse ledenvergadering worden

gehouden. Zoals al eerder be-

kend werd gemaakt, zal onze

secretaris Pon Ruiter na deze

vergadering zijn functie helaas

gaan neerleggen. Voor de daar-

door ontstane vacature heeft

Ben den Hoed zich kandidaat

gesteld. Andere belangstellen-

den wordt verzocht zo spoedig

mogelijk contact op te nemen

met mij of een van de andere

bestuursleden.

Rob Kole

Na langdurige discussies heeft

het bestuur besloten op korte

termijn een enquête te houden

onder alle leden. Wij hopen met

behulp van de antwoorden en

reacties die wij daarop zullen

krijgen, in staat te zijn om, sa-

men met de leden, de Vogel-

werkgroep nog beter te laten

functioneren. De Vogel-

werkgroep zal in 1997 dertig jaar

bestaan. Met veel enthousiasme

heeft onze vereniging zich al die

jaren ingezet voor het verbete-

ren van het lot van vogels. Zij

heeft in de loop der jaren dan

ook regelmatig van zich laten

horen. Dankzij de inspanning
van talloze leden, is al veel

bereikt. Door het organiseren
van cursussen, excursies, het

geven van voorlichting en door

onderzoek is de kennis over vo-

gels in onze omgeving behoorlijk

toegenomen.

Het spreekt vanzelf dat in de

loop der jaren de nodige ervaring

is opgedaan. Wat wij echter niet

weten is, wat de wensen en de

behoeften van leden op gebie-
den als vogelstudie, educatie en

vogelbescherming zijn. “Wie zijn

onze leden?”, “Is er behoefte

aan meer of aan andere informa-

tie?” “Zou de Vogelwerkgroep
zakenanders moeten doen of

nieuwe taken op zich moeten

nemen?” “Is er misschien kennis

en ervaring waar de Vogel-

werkgroep in voorkomende ge-

vallen gebruik van zou kunnen

maken?” Een enquête is een

goed middel om daar inzicht in

te krijgen.

Wulp


